
                                           
 

 

 

 
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL BARR I DE LA 
PUNXA,  DEL DIA 29 DE JULIOL DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
Sr. Jaume Palahí 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sr. Francesc Salellas 
Sr. Alfonso Galeote 
Sra. Elena Carmona que s’incorpora a les 20:40h 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Qualitat Urbana 
4) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:10 h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
Dipòsit del gas: L’empresa adjudicatària, Giralt, ja ha retirat la plataforma de formigó.  
 
Urbanització inacabada i deixada propietat de Divarian Propiedad SAU: Ja s’ha fet 
requeriment a l’empresa que n’és propietària i se’ls hi ha fet arribar l’informe. 
 
Passera per travessar la riera del cantó de Can Grau: Ja hi ha projecte i pressupost. 
S’ha demanat autorització a carreteres i s’ha fet arribar a l’ajuntament de Begur també, 
ja que és terreny de la seva titularitat. 
 
Passos de vianants a la zona de la rotonda de Can Grau per travessar de manera segura 
d’una banda a l’altra: Com es va explicar, per poder pintar els passos de vianants primer 
s’han d’acabar les voreres. Ho té adjudicat Giralt i ja ha començat l’obra. Un cop acabat 
es pintaran. 
 
Urbanització de la Zona de l’Esclat: Com ja es va explicar ara és tot propietat de l’Esclat 
Estan acabant de complir amb els requeriments fets sobre la urbanització per tal de 
recepcionar-ho. Després el manteniment anirà a càrrec de l’Ajuntament. 
En quant a les queixes sobre obres a la nit no eren ells, eren llogaters d’altres locals que 
tenen en propietat i ja es va tramitar l’oportú requeriment. 
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2) Serveis Municipals 
 
Retirar el tall de bústia i netejar canals i coberta del Local: Es va fer el 14 d’octubre. Vist 
el local es demanarà a Serveis que pintin la paret del cantó de la porta de blanc doncs 
hi ha una mica d’humitat. 
 
Replantar espai on hi havia la plataforma del dipòsit del gas: Tant bon punt es va treure 
la plataforma es va plantar la llavor de l’herba, ara cal esperar que broti. 
 
Pilones passadís davant del local: S’ha reclamat per a què les moguin el més aviat 
possible. 
 
Substitució del tobogan de la plaça Pepe Barba: Pendent de fer-se abans de final d’any. 
 
Substitució de papereres i posar porteries: No hi ha problema en canviar-les per unes 
amb barrot i posar papereres. Està demanat per fer-ho en breu. 
Els membres es queixen que la zona està molt deixada i bruta. 
 
3) Qualitat Urbana 
 
Estudi de residus presentat el dia 29 d’octubre: Com que els membres de l’associació 
no van poder assistir a la reunió extraordinària, el regidor de l’àrea n’explica els detalls. 
Els membres van rebre el document de la reunió per correu electrònic. 
El regidor explica l’històric en matèria de residus des de l’inici del mandat:  

- el contracte està esgotat a dia d’avui, 
- amb els canvis fets s’ha passat del 38% al 45% de recollida selectiva però ja no 

augmenta més,  
- cada vegada són més cares les plantes de reciclatge perquè penalitzen per tona 

de residu no separada, 
- al 2025 Europa exigeix haver assolit el 60% i no hi arribarem amb el contracte 

actual,  
- de fet l’àrea de Qualitat Urbana es crea per entomar, principalment, tota aquesta 

problemàtica sent portat per la mateixa àrea la recollida de residus així com la 
neteja viària perquè és un sol contracte. 

Per tant, per tota la situació s’encarrega dit estudi que es va presentar el dia 29 a les 
entitats de barris i nuclis que, concretament en el barri de la seva afectació, el que 
contempla és fer un porta a porta. Val a dir que els canvis s’aniran introduint 
progressivament, no tot el municipi de cop i aniran acompanyats d’una gran campanya 
informativa. 
 
4) Noves aportacions 
 

- Els membres volen saber qui és el propietari del camí que va des de la Plaça 
Pepe Barba Ramos fins a la rotonda d’abaix i si en canvi, és de titularitat 
municipal. 

- Focus exterior del local és fos. S’arreglarà en breu.  
- Al carrer Castella (la part no recepcionada) hi ha una caixa de llum a punt de 

caure. Pot suposar un perill. Mirarem a veure què si pot fer. 
 
Sense més aportacions per part dels membres, a les 21.05h finalitza la sessió ordinària 
de l’Associació de veïns del barri de La Punxa . 


